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在2018年3月6日之前，她已经在一些圈子中出名，但这可能是你第一次听到Stormy
Daniels的名字。那天她就总统唐纳德特朗普就选举前谈判达成的保密协议提起诉讼，
但从未签署过。

暴风雨丹尼尔斯如何成为愿意担任总统的女性？被一些人辱骂，被其他人视为希望的灯
塔，成为所有人的迷恋对象是什么感觉？

在这本书中，暴风雨丹尼尔斯第一次讲述了她的全部故事：关于她是如何成为成人电影
业的主要女演员和导演，关于她从路易斯安那州艰难童年到国家舞台的旅程的全部真相
，以及所有关于导致保密协议的事件以及幕后企图恐吓她的事情。

暴风雨是有趣的，敏锐的，温暖的，并且轮流慷慨激昂。她的故事完全是美国人的故事
，是一个喜欢阅读和马匹的女孩，她从很小的时候就明白她想要什么 -
而且她也知道她必须自己完成每一步。

人们不能停止谈论风雨如磐的丹尼尔斯。而且他们将无法停止谈论她新鲜，令人惊讶，
完全坦诚，无所事事的书。

She was already well-known in some circles before March 6, 2018, but that's probably
the first time you heard the name Stormy Daniels. That's the day she filed a lawsuit
against President Donald Trump over a nondisclosure agreement negotiated before
the election but never signed.

How did Stormy Daniels become the woman willing to take on a president? What is it
like to be reviled by some, held up as a beacon of hope by others, and to be an object
of fascination to all?

In this book, Stormy Daniels tells her whole story for the first time: about how she came
to be a leading actress and director in the adult film business, the full truth about her
journey from a rough childhood in Louisiana onto the national stage, and everything
about the events that led to the nondisclosure agreement and the behind-the-scenes
attempts to intimidate her.

Stormy is funny, sharp, warm, and impassioned by turns. Her story is a thoroughly
American one, of a girl who loved reading and horses and who understood from a very
young age what she wanted―and who also knew she'd have to get every step of the
way there on her own.

People can't stop talking about Stormy Daniels. And they won't be able to stop talking
about her fresh, surprising, completely candid, nothing-held-back book.

作者介绍: 

Stormy Daniels is an adult film actress, director and screenwriter who has also played
roles and appeared as herself in a variety of mainstream movies and television shows,
including "The 40-Year-Old Virgin" and "Saturday Night Live." This is her first book.

Adult film star Stormy Daniels tells all in Full Disclosure, a behind-the-scenes memoir
sharing her childhood journey to the national stage, featuring never-before-revealed
intimate details of her relationship with President Donald Trump. Candid, funny, and
impassioned, Stormy's life story demonstrates why she has become "the hero America



needs" (Rolling Stone).
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书评

这估计是特朗普同志最讨厌的一本书。Stormy
Daniels不被中国人熟悉，看过她电影的人估计也不会记住这个名字。79年出生的她，
是美国情色演员和导演，以前只是在成人演艺圈有些名气，直到2017年电视采访，她
公开披露2006年特朗普睡过她，而且维持了一段时间情人关系。在大选前...  

-----------------------------

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd


Full Disclosure_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd

	Full Disclosure
	标签
	评论
	书评


